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Abstract (en)
In order to obtain optimum adaptation of the respective foot bed (4), which directly supports the foot, to the wearer of footwear (9b) and nevertheless
to ensure a muscle-relaxing rigid support, there is provided under the foot bed (4) a rigid layer (10) made of wood or hard plastic. The outsole (11)
consists of elastic but wear-resistant material. The entire shoe bottom (14), apart from an expedient heel height, is curved upwards at the toe (11z)
and expediently also at the heel (11f). The rigid layer (10) is preferably recessed and/or bendable in the toe region (11z). <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine optimale Anpassung des jeweiligen, den Fuß unmittelbar abstützenden Fußbettes (4) an den Träger einer Fußbekleidung (9b) zu
erhalten und dennoch eine muskelentkrampfende, starre Abstützung zu sichern, ist unter dem Fußbett (4) eine starre Schicht (10) aus Holz oder
Hartkunststoff vorgesehen. Die Laufsohle (11) besteht aus elastischem, aber verschleißfestem Material. Der ganze Schuhboden (14) ist, abgesehen
von einer zweckmäßigen Absatzhöhe, an der Spitze (11z) und zweckmäßig auch am Absatz (11f) nach oben gewölbt. Vorzugsweise ist die starre
Schichte (10) im Zehenbereich (11z) ausgespart und/oder knickbar. <IMAGE>
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